
Styret i Idrettsrådet i Trondheim  

TK/IF v/ Knut Kvaran 

TRIK v/ Ståle Vaag 

 

Kopi:  

TK/rådmannen v/Ola B Rise 

TK/IF alle ansatte 

Trondheim bydrift v/ Hanne Arnesen 

TRIK v/ Kjell Bjarne Helland 

Trondheim 23.02.2024 

REFERAT STYREMØTE NR 2/24 

TIRSDAG 13. FEB KL 18.00 – 21.00 

STED: STÅLGÅRDEN, SLUPPENVEGEN 17B  

 

Deltakere styret: Anne-Lise Bratsberg, Åse Jacobsen, Per Vidar Melkvik og Renate 

Svinning Thorvaldsen. 

Deltakere adm: Linda Marie Skjervold og Bjørn Kilskar 

TK: Knut Kvaran (kun sak 13) 

Forfall: Lena K Haram Mittet, Anna Solberg, Ingrid Ulvan Olsen, Bård Bredesen, Jørgen 

Knapskog og Erlend Skårsmoen 

Referent: Bjørn Kilskar 
 

FORMØTE  

Utgikk denne gangen. 

 

Kl 18.00 – 19.30  

Sak     

13/24 

Trondheim kommune, 30 min info /status i saker 

a. KPA. Vedtak bygningsrådet 7/12 og 23/1 – konsekvenser for idretten 

b. Heimdal Stadion – siste nytt ang søknad SM / kommunal garanti 

c. Dalgård – plan/skisse driftsbygning og klubbhus Byåsen IL 

d. Ringve skole – framdrift utredning midlertidig bruk 

e. Granåsen Skytehall – leiepriser arrangement og spillemidler 

f. Beredskap ved hærverk i haller/anlegg  

g. Politiske saker som snart kommer til behandling 

h. Annet 

  
Konkl       Til info, se vedl. notat. 

  
Kl 19.30 – 1930 

Sak  

14/24 

Avklare habilitet 

Melder noen av frammøtte seg inhabil i noen av sakene som skal behandles?  

Vedtak Ingen meldte seg inhabil i saker til behandling. 

 

1

mailto:ir.trondheim@idrettsforbundet.no
http://www.idrettrad.no/trondheim
https://www.dropbox.com/scl/fo/96jfpj3dzcsz4aaqt87ro/h?rlkey=c1r2g71eqdu6xhqc2ohaxf5va&dl=0
https://www.dropbox.com/scl/fo/v8hxqrmuiz63p9gg4tbn3/h?rlkey=uxgqsyfz28oyz40sstpcipjsz&dl=0


Sak  

15/24 

Godkjenning av referat styremøte 1/24 – beslutning 

Kontrollutvalget har fått referatet til uttalelse.   

Vedtak Referat styremøte 1/24 godkjennes. 

Referat fra strat.samling 2. -3. feb skal legges fram for godkjenning på sty 3/24.  
Sak  

16/24 

Regnskap IRT 2023 - status 

Rapporter ikke mottatt fra regnskapsfører.  

Vedtak Regnskap legges fram for behandling på styremøte 3/24. 

 

Sak  

17/24 

Inkludering IL – beslutning 

a. Aktivitetsguide 

Intet til beslutning. 

b. Inkludering IL  

Dato for inkluderingsseminar vår 2024. Inkl.utvalg/adm legger fram forslag 

dato og agenda for møtet. Føringer budsjetttildeling 2024. 

c. Støtte medlemmer med lav betalingsevne 

Føringer budsjetttildeling 2024. 

d. Støtte klubbambassadør  

Føringer budsjetttildeling 2024. 

e. Solidaritetsfond – vurdere etablering i Trondheim? 

Inkl.utvalget og øk.utvalget vurderer om løsningen med solidaritetsfond skal 

implementeres i Trondheim.  

f. Malmøtur - oppfølging 

Vurdere tiltak i Trondheim med bakgrunn i erfaringer fra Malmø. 

 

Vedtak 

 

 

a. Til info. 

b. Dato og innhold inkl.seminar IRT vår 2024 besluttes av AU etter innspill fra 

inkl.utvalg. Forslag budsjett besluttes på sty 3/24.  

c. Ekstra TK bevilgning på 0,6 mill ifm. budsjettbehandling benyttes til å styrke 

denne ordningen. Forslag budsjett besluttes på sty 3/24. 

d. Forslag budsjett besluttes på sty 3/24 

e. Inkl.utvalget og øk.utvalget jobbert videre med innstilling om evt. innføring av 

solidaritetsfond i Trondheim fra 2025, herunder anbefaling om organisering 

/finansiering. Legges fram for styret på sty 3/24. 

f. Inkl.utvalget legger fram anbefaling om evt. konkrete tiltak i Trondheim på sty 

3/24. 

 

Sak  

18/24 

KPA – bygningsrådet 7/12 og 23/1 – konsekvenser for idretten 

Kommunikasjonsplan for å påvirke at vi får inn idrettens arealbehov. 

Vedtak AAU utarbeider plan og iverksetter. 

Herunder mobilisering av de store idrettslagene som rammes av forslaget. 

 

Sak  

19/24 

Presentasjon IRT for ny KIF-komite 11. mars 

Møtet er på dagtid ca. kl 13.00. Utarbeide standard presentasjon som også benyttes 

inn mot møter andre komiteer og formannskapet. Hva bør/må være med i en slik 

presentasjon for nye komiteer? 

2

mailto:ir.trondheim@idrettsforbundet.no
http://www.idrettrad.no/trondheim
https://www.dropbox.com/scl/fi/32sdpy47bzhi0pf13e8lr/Referat-sty-nr-1-24-150124.pdf?rlkey=hf6iawnecsw19t11y2age2sr0&dl=0
https://www.dropbox.com/scl/fo/ltpprgcgdwvaaqaj3zndr/h?rlkey=1kpkd90hi32ztn7bdw26eabkt&dl=0
https://www.dropbox.com/scl/fo/wxsh7bib1rqr6nuayksx8/h?rlkey=2jy1gt8ieffxw7igltf46qg2h&dl=0


Vedtak AU utarbeider presentasjon. 

 

Sak  

20/24 

Kommunikasjonsstrategi IRT – videre arbeid 

 

Vedtak Utvalgsledere sluttfører arbeidet for sitt utvalg og samler alt i et felles dokument klar 

til videre behandling i styremøte 3/24. 

 

 Innkomne saker fra eksterne til behandling – beslutning 

Sak  

21/24 

TrIK - innkalling til idrettskretsting 26. -27. april 2024  

Innmelding av representanter, vi har 5 plasser. Hvem skal stille fra oss? Alle vurderer 

sin deltakelse til møtet. Innmelding kandidater til kretsstyret og saker til behandling. 

Sak vedr toppidrett kan være aktuell. Kandidater bør ha erfaring fra IR og/eller SK.  

 

Vedtak Anne-Lise stiller som representant fra oss. Øvrige i styret som kan stille melder dette 

til adm innen fristen 26. feb. Forslag på kandidater og saker meldes AU. 

AU følger opp evt. innmelding av forslag saker til behandling og evt forslag 

kandidater til valg.  

 

Sak 

22/24 

Kommunale og fylkeskommunale planer/saker til høring og uttalelse –  

beslutning 

a. Smelteverket ungdomsskole – innspill behov idrett 

Kartlegging/vurdering av funksjoner det skal legges til rette for i ny 

ungdomsskole på Lade/Lilleby. Vi er bedt om å gi innspill fra idretten.  

b. Overvik, igangsatt regulering 

Frist 11. feb. Har bedt om utsatt frist. 

c. Øvre Rotvoll, oppstart detaljregulering 

Frist 14. feb. Har bedt om utsatt frist. 

d. Tempe og Sorgenfri, områderegulering 

Frist 11. mars. 

e. Trønderidretten VIL – høring  

Uttalelse sendt 1. februar 

f. Kommunalt arr.tilskudd 1. halvår 2024  

Uttalelse sendt 6. februar 

g. Vassfjellet Vinterpark – søknad kommunal lånegaranti - PS 

Uttalelse sendt 1. feb til Bystyrets behandling samme dag  

h. Trondheim Stadion – mulighetsstudie og retningsvalg - PS 

Uttalelse sendt 1. feb 

i. Ringve skole – midlertidig bruk 

Innspill sendt TK 30. jan  

 

Vedtak a. AAU og adm følger opp og gir innspill til saken. 

b. AAU og adm følger opp og gir innspill til saken. 

c. AAU og adm følger opp og gir innspill til saken. 

d. AAU og adm følger opp og gir innspill til saken. 

e-i Til info 
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Sak 

23/24 

 

 

 

 

 

 

Vedtak 

 

 

 

 

 

Vedtak 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Vedtak 

 

 

 

 

 

 

 

Vedtak 

 

 

 

 

 

 

Vedtak 

 

 

 

 

 

 Pågående saker til behandling/vedtak – info og beslutning 

 

a. Sak 122/21. Møte med statsforvalteren 

Statsforvalteren er forespurt om møte en gang etter 6. mars.   

Saker vi har spilt inn til møtet:  

- inkluderingsarbeid for barn og unge, økonomiske barrierer for barn og unge, 

arealpolitikk og ønske om endringer i plan- og bygningsloven. Intet nytt. 

 

Til info. Avventer svar fra Statsforvalteren. 

 

Sak 4/22. Kommunal støtte ulike arrangement 

Status fra arbeidsgruppe (Åse, Lena og Bjørn). Møte i gruppa avholdt 26. sept 

og ytterligere grunnlag er innhentet fra Trondheim kommune. Intet nytt. 

 

Til info. Arbeidsgruppen jobber videre med saken. Saken må ses i lys av 

arbeidet med ny arrangementsstrategi i Trondheim, PS 21/24 23. jan om 

håndball-VM og behov for arrangementsselskap i Granåsen.   

 

b. Sak 59/23. Skansen – utfordring parkeringsavgift for idrettslagene 

Saken ble behandlet i FS 30.jan med følgende vedtak «Formannskapet ber 

kommunedirektøren komme tilbake med en sak som skisserer løsninger for 

idrettslag og foreninger med parkeringbehov pga. plasskrevende utstyr på 

Skansen». 

 

Til info. Saken avsluttes inntil ny PS legges fram. 

 

c. Sak 84/l. Møte med KLP 

Oppfølging inn mot KLP etter NIPA vedr KLP bidrag / støtte i utvikling av 

idrettsanlegg / idrettsanlegg som del av næringsareal i utbyggingsprosjekter  

AAU avtaler møte med KLP. AAU jobber for å få avtalt et møte i løpet av 

mars.  

 

Til info.  

 

d. Sak 92/23. Langeland & Schei – lokaler Reina 

Etablere midlertidig aktivitet i eksisterende verkstedlokaler, et mangfold av 

egenorganiserte aktiviteter? Dora Eiendom eier lokalene. Status fra adm vedr 

kontakt / oppfølging. Intet nytt 

 

Til info. 

 

e. Sak 116/23. Årsmøte IRT 6. mai 2024 

Gjennomgang iht. framdriftsplan. Status forberedelser av adm og 

saksansvarlige.  
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Vedtak 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Vedtak 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Vedtak 

 

 

 

 

 

Vedtak 

 

Adm og saksansvarlige følger opp løpende iht. framdriftsplan. 

 

f. Sak 117/23. Klæbu IL – Klæbu IL – sak vedr utfordring nivåinndeling og 

bøter fotball og håndball 

Adm kontaktet Klæbu IL 26. jan med forslag om at IRT kan delta sammen 

med laget på et møte med NFF Trøndelag for å diskutere problemstillinger. Vi 

har også oppfordret Klæbu IL til å fremme sak til NFF kretsting. Klæbu IL har 

ikke svart på vår henvendelse, men ser at avgifter/bøtesatser var tema for 

diskusjon på tinget. 

 

Saken avsluttes. 

 

g. Sak 5/24 – 100 mill ekstra fra KUD til inkludering i idretten 2024    

Info fra møte med NIF / IR / IK 8. feb. Omtrent samme kriterier som forrige 

runde, alle pengene skal fordeles via SA til IL senest 12. april, ikke mulig å 

benytte midlene inn i andre eksisterende ordninger. Våre kriterier og tildeling i 

2023 legges til grunn. Er det behov for å foreta endringer til disse? Mulig å 

målrette tildelinga bedre?  

Inkl.utvalg og øk.utvalg legger fram forslag kriterier og fordelingsmåte til 

beslutning.  

 

Framlagte kriterier vedtas med tillegg om konkrete krav til regnskapsføring i 

IL. Øk.utvalget beregner støtte til lagene og adm. rapporterer tildeling i SA 

snarest mulig. Saken avsluttes. 

 

h. Sak 7/24 Flerkulturell ungdom – klage på tap av medlemsskap       

TrIK har avtalt møte med IRT og Even Ytterhus 27. feb kl 11.15 

 

Daglig leder deltar i møtet. Noen fra inkl.utvalget? 

Sak 

24/24 

Saker fra adm og styret – til info 

a. KL 50010029 Nidaros Sportsdrillklubb – godkjent opptak NIF 

b. Stoppball Nidaros – rapport medlemsundersøkelse 

c. Inkludering IL 

Linda / Bjørn informerer 

- Rapport ink IL 2023 er sendt NIF. 

- Tildeling inkl IL fra NIF 2024, samme som 2023 – 2,3 MNOK. 

- Status innkomne søknader klubbambassadør og inkl IL, plan videre 

behandling. 

- Orientering i mangfoldsrådet 19. mars kl 17.00. Erlend, Renate, Anne-Lise 

og Linda deltar. 

- Annet. 

d. Aktivitetsguide 

Linda informerer: 

- NTNU eksperter i team. Rapport - Inkludering av dobbelminoritet i norsk 
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idrett. 

- Annet 

e. Banefordeling sommer 2024 avholdt 22. jan  

Anne-Lise og Bjørn informerer 

f. Fivillighetsforum 28. feb kl 16.00-19.00 - invitasjon 

g. Nidarvollhallene åpner for idretten 4. mars 

h. Hallfordeling 2024 - 2025: arbeid i HF iversettes rundt 1. mars. 

i. Svømmehallfordeling 2024 - 2025 avholdes 11. mars   

Anne-Lise og Bjørn deltar 

   
Vedtak a. Tas til etterretning 

b-i Til info.  
Sak 25/24 Eventuelt 

 a. Gjennomgang møteplan 2024-25  

  
Vedtak a. Adm oppdaterer etter endinger besluttet i møtet. 

  
 

 

Merk:  

Kopi av alle referat, uttalelser og sakspapirer legges fortløpende på dropbox. Meld tilbake 

hvis det er sakspapirer dere savner. 

 

Møteplan IRT 2023-2024 

Handlingsplan IRT 2023-2024 

 

Anne-Lise Bratsberg /s/        Bjørn Kilskar 

leder Idrettsrådet i Trondheim      daglig leder 

 

 

Vedlegg 

1. TK notat info 
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NOTAT
Tema Innspill til idrettsrådets møte 13.2.24, Sak 13/24

Dato 13.2.2024

Til Idrettsrådet i Trondheim

Fra Enhet for idrett og friluftsliv, Trondheim kommune

Kopi Direktør for kultur og idrett

a. KPA. Vedtak bygningsrådet 7/12 og 23/1 – konsekvenser for idretten

Enhet for idrett og friluftsliv har sendt egen orientering til IRT ved Daglig Leder og Styrets leder om mulig

konsekvens av nåværende høringsforslag for kommuneplanens arealdel. Kort oppsummert vil politisk nivå

at de fem største arealene som kommunedirektøren har foreslått til idrett, skal høres til andre arealformål

(vedtatt i bygningsrådet 07.12.23). Det har som konsekvens at nåværende forslag til ny kommuneplanens

arealdel ikke vil sikre nye idrettsarealer av betydning i de kommende årene.

Dette vil bli dramatisk for idrettens muligheter til å bygge nye idrettsanlegg i framtiden. Arealer som ikke

sikres i denne arealdelen, vil bli stadig vanskeligere å sikre i framtidige arealdeler siden byen fortettes og det

stilles stadig strengere krav til å bygge på ubygd land. Kommuneplanens arealdel rulleres som hovedregel

hvert 12 år. Bystyret tar stilling til behovet for rullering gjennom behandling av planstrategien for de nylig

konstituerte bystyrene. Denne strategien rulleres etter hvert kommunevalg og etter konstituering av nytt

bystyre i forbindelse med valget.

Et argument politisk nivå har fremmet ved forrige rullering av KPA har vært at arealer til idretten skal sikres i

detjaljplanene når større områder bygges ut. Kommunedirektørens erfaring med denne intensjonen, uten

noen overordna føringer i kommuneplanens arealdel, viser med stor tydelighet at dette er svært vanskelig å

få til og veldig kostbart. Utbyggerne ønsker å maksimere profitt, og alternativskostnaden til å bygge

idrettsanlegg er boligpris. Dette gir erfaringsmessig svært stor motstand mot å hensynta idrettsanlegg i

private reguleringsplaner (eksempelvis på Reina og Leangen Travbane), samt svært kostbare tomter for

kommunen.

Det er ingen tvil om at en slik praksis vil gi langt dårligere arealuttelling for idretten, sett opp mot

kommunedirektørens forslag om å sikre arealer til framtidig idrett i kommuneplanens arealdel.

b. Heimdal Stadion – siste nytt ang søknad SM / kommunal garanti

KIF komite 12.2
sak 10/24 Heimdal Fotball - søknad om kommunal lånegaranti

Tilleggsnotat til KIF-komiteen og Finans og næringskomiteen tilknyttet sak om Heimdal Fotball - søkn…

KIF-komiteen vedtok følgende uttalelse: “Kultur-, idretts- og frivillighetskomiteen støtter innstillingen fra
kommunedirektøren, og forutsetter at idrettslaget legger et kunstgress uten løst gummi- eller plastholdig
granulat i tråd med de planene som er presentert.”

Finans- og næringskomiteen 14.2
sak 10/24 Heimdal Fotball - søknad om kommunal lånegaranti

Tilleggsnotat til KIF-komiteen og Finans og næringskomiteen tilknyttet sak om Heimdal Fotball - søkn…

Vedlegg - TK info
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Bystyret 7.3
Heimdal Fotball - søknad om kommunal lånegaranti

c. Dalgård – plan/skisse driftsbygning og klubbhus Byåsen IL

Enhet for idrett og friluftsliv gjennomførte tirsdag 6.2 et møte med Byåsen IL og Astor om Dalgård

idrettspark. Idrettsrådet var også invitert til møtet, og de mottok en oppsummering dagen etter møtet (se

under). Enhet for idrett og friluftsliv har nå påbegynt arbeidet med et saksframlegg om tematikken.

Hovedpunkter på møtet var:

● En kort presentasjon av formålet med møtet, gjenbruk av drifts- og garderobebygget og mulig

lokalisering av klubbhus/garderober for Byåsen IL.

● Hovedfokus var på nye driftslokaliteter for idrett, park og skog. Her foreligger det en rapport fra

arbeidsmiljøenheten som inneholder en god del avvik for våre medarbeidere på Dalgård

idrettspark.

● Gjennomgang av innholdet i drifts- og garderobebygget. IF har nå et første utkast på et

skisseprosjekt.

● Litt om Byåsen IL sine planer, og en avslutning angående tidsperspektivet.

IF har skissert mulig lokalisering av et mulig fremtidig klubbhus til Byåsen IL, blåbygget rett nord for drifts-

og garderobebygget. Byåsen IL er positiv til plasseringen, men den må klareres med

byplan/byggesak/eierskap. Forslaget er at Byåsen IL blir utbygger, eier og drifter av bygget. IF tar sikte på å

levere en orienteringssak til formannskapet i løpet av vinter/vår, hvor idrettsrådet blir hørt.

Ift drifts- og garderobebygget, så planlegges dette et prosjekt hvor kommunedirektøren vil fokusere på

gjenbruk, rehabilitering, nøkternhet og bærekraft. Dagens plasseringen av garderobe/driftsbygget i

idrettsparken er god. I skisseprosjektet er det tegnet inn et overbygg mellom garderobebygget og Dalgård

ishall, slik at ishockey enklere kan bevege seg med skøyter mellom byggene. De nye garderobene planlegges

å kunne benyttes av alle idretter på Dalgård, ikke bare ishockey.

d. Ringve skole – framdrift utredning midlertidig bruk

Enhet for idrett og friluftsliv har tatt idrettsrådets innspill videre til Eierskapsenheten som leder prosessen

med mulighetsstudiet. Det er ikke tatt stilling pr tid til videre prioritering.

e. Granåsen Skytehall – leiepriser arrangement og spillemidler

Leiepriser arrangementer

Utleieprisene er vedtatt av bystyret: Utleiepriser 2024 bystyret 21.12.23 sak 243/23.

Enhet for idrett og friluftsliv ser at utleiepriser for ulike deler av Granåsen idrettspark er noe upresis, da

det er en mer presis beskrivelse for Granåsen utendørsanlegg der det står; “Større arrangement

(Norgescup, NM, WC etc)’ - etter avtale’, mens det for Granåsen arenabygg/ dommertårn/ skytehaller kun

står Større arrangement - etter avtale.

Enhet for idrett og friluftsliv planlegger å legge frem en politisk sak for nærmere å få klargjort hvordan dette

skal forstås.

Spillemidler

Spørsmålet om spillemidler fra Granåsen Skytehall AS omhandler og lengden på leiekontrakten. De ønsker

en leiekontrakt på 30 år. Kommunedirektøren vurderer 30 år som en svært lang leieavtale til en aktør, da det

kan skje mye over en så lang periode. I tillegg vurderes dette ikke som aktuelt, da det er kommunen som har

søkt om spillemidler til anlegget, da premissene i forbindelse med bygging av skytehallene ble endret

undervegs. Kommunedirektøren har ingen praksis for så lange leieavtaler.

8

https://trondheim.innsynsportal.no/motekalender/motedag/500250
https://trondheim.innsynsportal.no/motekalender/motedag/50067


Trondheim kommune har søkt om spillemidler for 2024 til Granåsen skytehall 50 meter (15 blinker) inklusive

flere tiltak (garderober, lager, møterom) der kostnaden er stipulert til samlet 52 824 494 mill kroner og

spillemidler på 9 660 000 mill kr. Granåsen skytehall 25 meter (20 blinker) til en stipulert samlet kostnad 18

048 109 mill kroner og spillemidler på 4 140 000 mill kroner.

Trondheim kommune har fått en uttalelse på epost 8.2.24 fra Trøndelag fylkeskommune vedrørende

Granåsen Skytehall AS sin forespørsel om ekstra tilskudd av spillemidler til etablering av skiverigg for 10m

bane på samme areal som 25m og 50m baner, for skyting på tvers:

“Fra: Gisle Løseth <gislo@trondelagfylke.no>

Date: tor. 8. feb. 2024 kl. 17:25

Subject: SV: Oppfølging etter dagens møte vedr. Granåsen skytehall AS

To: karl-henrik@proffbygg.no <karl-henrik@proffbygg.no>

Cc: Jorid Gunnardatter Ferner <jorid.ferner@trondheim.kommune.no>, Mona Åsgård

<mona.asgard@trondheim.kommune.no>, Vilde Heldor Paulsen

<vilde.heldor.paulsen@trondheim.kommune.no>, Thor Eivik <thor.eivik@trondheim.kommune.no>, Knut

Kvaran <knut.kvaran@trondheim.kommune.no>

Hei

Trondheim kommune har bedt om en uttalelse fra Trøndelag fylkeskommune vedrørende deres forespørsel

om ekstra tilskudd av spillemidler til etablering av skiverigg for 10m bane på samme areal som 25 og 50m

baner, for skyting på tvers.

Vi har tidligere vært i dialog med kultur- og likestillingsdepartementet (KUD) på tilsvarende saker, bla annet

ved etablering av innendørs baner i Stjørdal kommune. Konklusjonen fra KUD er at det ikke gis ekstra

tilskudd for etablering av 10m skiverigg på samme areal som 25m og/eller 50m baner.

10m baner er egne selvstendige søknadsobjekter og kan omsøkes og tildeles eget tilskudd dersom de

etableres på egne dedikerte arealer. (Bestemmelser om tilskudd til anlegg for idrett og fysisk aktivitet -2023

punkt. 2.6.34) Overlappende arealer mellom aktivitetsflater som begrenser eller påvirker den tiltenkte og

aktuelle aktiviteten, i dette tilfellet skyting på 25m og 50m, gir ikke grunnlag for ekstra tilskudd. På

bakgrunn av dette kan vi dessverre ikke godkjenne ekstra tilskudd til skiverigg for 10m.

Med vennlig hilsen

Gisle Løseth”

Enhet for idrett og friluftsliv har orientert Granåsen skytehall AS ved flere anledninger om kommunen sine

støtteordninger samt NIF sin ordning der det er mulig å søke om støtte til utstyr, se vedlagte retningslinjer

og info.

https://www.idrettsforbundet.no/digital/sportsadmin/brukerveiledninger/spillemidler-til-utstyr/

f. Beredskap ved hærverk i haller/anlegg

I hallenens åpningstider på ettermiddag/ kveld/ helg er det tilsynsvakt til stede for å påse bruken av

anleggene/ hallen. Trondheim Eiendom drifter 11 av kommunens 14 haller, og IPS drifter Leangenhallen,

Husebyhallen og Ranheim friidrettshall.

Om idrettsrådet/hallfordelingen vurderer risikoen for fremtidig hærverk i kommunens haller, kan

hallfordelingsgruppen å holde en hall utenfor fordelingen, og bare benyttes til strøtimeordning, slik at

hallfordelingsgruppen kan disponere denne ved særlige hendelser, behov for omrokkering.
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g. Politiske saker som snart kommer til behandling

KIF komite 12.2
Presentasjon av mulighetsstudie for Trondheim Stadion
sak 10/24 Heimdal Fotball - søknad om kommunal lånegaranti

Tilleggsnotat til KIF-komiteen og Finans og næringskomiteen tilknyttet sak om Heimdal Fotball - søkn…

Finans- og næringskomiteen 14.2
sak 10/24 Heimdal Fotball - søknad om kommunal lånegaranti

Tilleggsnotat til KIF-komiteen og Finans og næringskomiteen tilknyttet sak om Heimdal Fotball - søkn…

Formannskapet 13.2
Sak 41/24 Trondheim stadion, presentasjon av mulighetsstudiet og retningsvalg for utbygging

Følgende forslag kom i saken
Christianne Bauck-Larssen -Formannskapet vedtar alternativ A01+
1. Formannskapet vedtar alternativ A01+ som retningsgrunnlag for arbeidet med den videre utviklingen av
Trondheim stadion. Dette legges til grunn i den årlige saken om Investeringer og driftsprosjekter innenfor
idrettsområdet 2024 - vedtatte prosjekter og prioriteringer framover.
Av Høyre, PP, Sp og Venstre

Formannskapets vedtak:
Formannskapet vedtar alternativ A01+

1. Formannskapet vedtar alternativ A01+ som retningsgrunnlag for arbeidet med den videre utviklingen av
Trondheim stadion. Dette legges til grunn i den årlige saken om Investeringer og driftsprosjekter innenfor
idrettsområdet 2024 - vedtatte prosjekter og prioriteringer framover.

2. Formannskapet vedtar at det ikke gås videre med dette prosjektet da det ikke er avsatt midler til et
byggeprosjekt på Trondheim Stadion i vedtatt Handlings- og økonomiplan 2024-2027, budsjett 2024

Formannskapets behandling av saken kan ses på KommuneTV her:
https://trondheim.kommunetv.no/live/1166?caseId=90915

Bystyret 7.3
Heimdal Fotball - søknad om kommunal lånegaranti

Andre politiske saker IF vurderer videre er:

● Orientering om nedskalering av drifts innenfor idrett og friluftsliv i 2024
● Orientering om forslag til ny leiekontrakt med Trondheim Golfklubb
● Orientering om badeplasser og tilrettelegging for bading i Trondheim - 2024
● Dalgård drifts- og garderobebygg, rehabilitering og gjenbruk. Arealpotensiale for klubbhus til Byåsen

IL.

● Rullering av Samarbeidsavtale mellom Idrettsrådet i Trondheim og Trondheim kommune
● Tiller ishall, presentasjon av skisseprosjekt og valg av konsept for videre arbeid
● Rekruttanlegget i Granåsen - status
● Aktivitetssletter - status, muligheter for videre utvikling og prioritering

● Nytt bydelsbasseng på Moholt - rammer og retningsvalg for videre arbeid
● Granåsen solpark
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h. Annet

Det vises til eposten under fra Leder i Skøytekretsen Midtnorge til idrettsrådet, med bakgrunn i dagens

møte om sommeris 2024

Det har dessverre blitt en misforståelse i dagens møtet, knyttet til forståelse av at det skal være et

beslutningsmøte i kommunen førstkommende fredag. Forvalter av Leangen idrettspark hadde misforstått

møtedato og innhold. Møtet forvalter siktet til var et møte fredag 9.2 mellom direktør for kultur og idrett og

Byutviklingsdirektøren, enhetsleder for Bydrift, enhetsleder ved idrett og friluftsliv, og avdelingsleder for

IPS, der merforbruket til IPS i 2023 på 10 millioner kroner var et tema, og der de ble drøftet hvilke tiltak

kommunedirektøren skal foreslå for å unngå et lignende merforbuk i 2024. I møtet landet

kommunedirektøren på å utarbeide en politisk sak om “Orientering om nedskalering av drifts innenfor idrett

og friluftsliv i 2024.”

I møtet ble det imidlertid orientert om:

Kommunen har i vintersesongen 2023/24 hatt flere driftsavbrudd i Ungdomshallen pga av korresjon i

kjøleanlegget. Kjøleanlegget er nå 15 år gammelt og kommunedirektøren opplever at det er utfordringen

knyttet til materialvalget ved etablering av anlegget da utstyret på kjøleanlegget ikke er tilpasset det

korrosive miljøet. Stålkomponenter, som kuldeveksler, pumper og ventiler, må overhales og evt skiftes ut.

Kommunedirektøren vurderer at man på sikt må investere i et nytt kjøleanlegg i ungdomshallen der det må

vurderes om en burde bygge om anlegget for at det skal driftes på ammoniakkvann istedenfor saltlake. Det

må da gjøres en større gjennomgang av anlegget for å rengjøre det og bygge det om for slik drift.

Overvåkningen av anlegget er også ikke tilfredsstillende for dagens drift, da det blant annet ikke er

kommunikasjon mellom SD-anlegg og kompressoranlegget. Kommunedirektøren vurderer imidlertid at

kommunen med en større overhaling kan videreføre dagens anlegg noe lengre i tid. Et slikt

overhallingsarbeid vil ta noe tid, og kommunedirektøren mener at den beste tiden å gjøre dette på er om

sommeren, for i størst mulig grad å skåne idrettaktiviteten i ishallen. Rehabliteringen vil imidlertid medføre

at det ikke blir noen sommerdrift sommeren 2024. Trondheim curling vil også bli berørt av dette arbeidet da

curlinghallen de har samme kjøleanlegg som ungdomshallen

Det er ikke mulig med sommeris i Leangen Arena eller i Dalgård ishall, da det ikke er tørrkjøllingsanlegg i

disse hallene. Tørrkjøller ble kjøpt inn og montert i ungdomshallen etter at bystyret 17.06.20. vedtok 2

millioner kroner til dette prosjektet
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-----Opprinnelig melding-----

Fra: Leder SKMN <leder@skmidt.no>

Sendt: tirsdag 13. februar 2024 13:13

Til: Kilskar, Bjorn <Bjorn.Kilskar@idrettsforbundet.no>; Espen.Karlsrud@norconsult.com

Emne: Fwd: Møte med kommunen, ishockeykretsen og skøytekretsen om redusert sommeris 2024 og 2025

Hei.

Jeg videresender oppsummering etter møtet i dag. Det vil komme offisielt brev fra kommunen, men her

trenger vi hjelp. Det skal fattes vedtak om sommerisen på fredag. Er dere i slike møter? Har dere noen måte

å kunne påvirke dette på så vi får lengst mulig sommeris for isidrettene? Jeg setter også nestleder i

skøytekretsen, Espen Karlsrud, på kopi her ettersom han representerer kortbanemiljøet som også trener

innendørs.

---

Med vennlig hilsen

Leder i Skøytekretsen Midtnorge

Maren Kværnø Sutton

Mobil +47 99251020

-------- Opprinnelig melding --------

Emne: Møte med kommunen, ishockeykretsen og skøytekretsen om redusert sommeris 2024 og 2025

Dato: 2024-02-13 13:08

Avsender: Leder SKMN <leder@skmidt.no>

Mottaker: Jørn Egil Andreassen <jorn.egil.andreassen@reitaneiendom.no>,

Espen.Karlsrud@norconsult.com, stine.stensheim@ncc.no, astridv.nordheim@gmail.com,

jorleif.bremnes@gmail.com

Hei.

Har vært i møte i dag. Det blir redusert sommeris i ishallene nå sommeren 2024 og høyst sannsynlig også

sommeren 2025.

Sommerisen starter i uke 18 og ut uke 26 i vanlige tilfeller. Det ble diskutert at kommunen sannsynligvis vil

kunne holde 3 isflater ut uke 18, men etter det er det høyst usikkert om det vil bli is i det hele tatt. Det skal

fattes vedtak i møte nå på fredag og ishockeykretsen sammen med skøytekretsen, har stilt spørsmål og

forklart i møtet i dag hvor kritisk det er at vi har is til grenene våre. Innspillene blir videreformidlet til

fredagens møte i kommunen. Årsaken til kutt er hovedsaklig at Trondheim kommune kjører grov sparekniv

over en lav sko.

Videre ligger det også ombygging av gammelt kjøleutstyr på trappene.

Dette utredes av en ekspertgruppe nå med frist 1.7.2024. Det vil komme et offisielt brev om dette etter

fredagens vedtak er fattet.

Uansett, skøytemiljøet vil måtte mobilisere penger for å kunne kjøpe is noe inn i sommerukene, mellom uke

19 - 26. Jeg informere derfor allerede nå om situasjonen. Interesserte klubber vil måtte bidra til å samle inn

penger, søke om prosjektmidler osv. i samarbeid med ishockey. Selv da har vi ingen garanti for at vi får is,

men vi må forberede oss så vi har mulighet til dialog med kommunen om dette. Frist for innspill om

økonomisk bidrag er ved inngangen til påskeferien.

Større spørsmål som ble stilt til kommunen i dag er følgende:

- Kan mannskapet jobbe hvis skøytemiljøene klarer å finne midler? - Svaret her er sannsynligvis ja.
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- Kan tørrkjøleren på Ungdomshallen flyttes til Arena? Til Dalgård? For å kunne kjøre sommeris der? -

Videreformidles og besvares med kostnadsoverslag.

Ishockeykretsen og Skøytekretsen skal samle seg i et møte for å diskutere mulighetene fremover. Vi ønsker

selvfølgelig innspill fra klubbene, men avventer dette til vi har brevet fra kommunen etter fredag.

Med vennlig hilsen

Leder i Skøytekretsen Midtnorge

Maren Kværnø Sutton

Mobil +47 99251020
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